



**Notice of Services Adjustment of  
HSBC Bank (China) Company Limited Zhongshan Sub-Branch  
and Zhongshan Lihe Plaza Sub-Branch**

11 December 2018

Dear Customers,

Thank you for your trust and support to HSBC Bank (China) Company Limited Zhongshan Sub-Branch and Zhongshan Lihe Plaza Sub-Branch (hereby referred to as “Zhongshan Sub-Branch” and “Zhongshan Lihe Plaza Sub-Branch”).

To accommodate our business expansion, the above branches will be redeployed from 01 January 2019 with following adjustment.

1. Zhongshan Sub-Branch will serve comprehensive Retail Banking and Wealth Management Services for personal customer only.
2. Zhongshan Lihe Plaza Sub-Branch will serve non-cash corporate service for corporate customer only.

Outlets	Address	Business Hours	Services
Zhongshan Sub-Branch	Shop No. 107-108, G/F A2 Shengjing Place Phase 3, Zhongshan No.4 Rd, East District, Zhongshan	9:00-17:00 Monday to Friday Closed on National/Public Holidays	<b>Personal only</b> Comprehensive Retail Banking and Wealth Management Services
Zhongshan Lihe Plaza Sub-Branch	Shop 1, G/F, Lihe Service Apartment, No. 2 Yin Tong Road, Zhongshan	9:00-17:00 Monday to Friday Closed on National/Public Holidays	<b>Corporate only</b> Non-cash Services Relationship Management Account Opening

Your branch name, customer number, account number and relationship managers will be remained unchanged

We are committed to provide quality services, should you have any queries or require any assistance, please contact your Relationship Manager.

HSBC Bank (China) Company Limited Zhongshan Sub-Branch

HSBC Bank (China) Company Limited Zhongshan Lihe Plaza Sub-Branch



## 关于汇丰银行（中国）有限公司 中山支行以及中山利和广场支行业务变更的通知

尊敬的客户：

感谢您长期以来对汇丰银行（中国）有限公司中山支行以及中山利和广场支行（以下简称“中山支行”、“中山利和广场支行”）的信任和支持。

为了给您提供更有效的服务，我行兹暂定于2019年1月1日起作如下调整：

1. 中山支行将仅对个人客户提供全面的金融理财服务。
2. 中山利和广场支行将仅对企业客户提供非现金金融业务。

机构名称	地址	营业时间	银行服务
中山支行	中山市东区中山四路盛景园三期A2栋首层7卡、8卡商铺	周一至周五上午9点至下午5点，星期六、日/节假日休息	个人业务 全面的金融理财服务
中山利和广场支行	中山市东区银通街2号利和公寓首层商铺1卡	周一至周五上午9点至下午5点，星期六、日/节假日休息	企业金融服务： 非现金金融服务 客户关系管理 开户

您现有的客户经理及其联络方式、客户账号及账户号码、以及汇款路径均保持不变。您的开户行名称仍保持不变。

如您对以上网点调整事宜有任何疑问，请咨询您的客户经理。感谢您对我行的一贯支持。

顺颂商祺。

汇丰银行（中国）有限公司中山支行  
汇丰银行（中国）有限公司中山利和广场支行

2019年12月11日